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l. Na proSbg miesz*anca ul. Mielgcinskiej
z.wracam sig o zmianq oznakowania pionowego w ul. Brzezinow ej l4cz4cej
sig z ul. Mielgcirisk4 naprz.eciwko jego posesji. Chodzi o popraw{i
bezpieczeristwa w ruchu drogowym w tym rejonie. Ten mieszkaniec zwracal
si9 do Urzgdu Miasta , wyrazaj4c zaniepokojenie jego rodziny rno2liwodci4
uszkodzonia ich domu przez rczpEdzone pojazdy samochodowe,
spowodowane chocia2by przez nie wlajciwe oz.nakowanie pionowe. Zastgpca
prezydenta pani Magdalena Korpolak-Kaczorowska w rozmowie z nim
podzielala jego pogl4d w tej sprawie. Natomiast odpowiedz zwydziatu
Inwestycji Urzgdu Miasta jest dla niego niekorzystne, bo stwierdza, 2e
oznakowanie w tym rejonie zbudowano prawidlowo.
Z mojego raz-eznania i obserwacji tego miejsca wynika, fn znak drogowy o
usrqpieniu pienvszenstwa przejazdu ul. Mielgcirlskicj jesr postawiony zbyt
blisko wspomnianej ulicy a dodatkowo jest czgdciowo zaslonigry przez imy
znak omaczaj4cy wejicie dla pieszych. Przesunigcie o 

.10 
lub I 5 metr6w tego

znaku w 9619 ulicy Brzezinowej nie stanowi zbyt du:irch kosA6w a
poprawiloby komfort rodziny panstwa i bezpieczerisrwa w ruchu
drogowym w tym terenie. Ograniczenie widocimoici anaku w t1,rn re-ionie
moZe doprowadzid do nieszczgdliwego wypadku i nie moZna bagatelizowad
siusmych obaw mieszkaic6w w tym zakresie.

2. W imieniu pracownik6w Obsfugi i Admhistracji Szkot i przedszkoli,
zwracarn sig z pytaniem, dlaczego jeszcze nie otrzymali nale2nych podwy2ek
wytagrodzenia z tych dodatkowych jrodk6w zapisanych w uchwale

!$zetowej Rady Miasoa Moclawek w kwocie 850 tys. zl pod.igteJ lZ marca
- 2018r.

Prosz-g o naprawg odcinka chodnika na ul. wiejskiei od nr 67 do skrzy2'wania
z ulicq Zbiegniewskq po nieparzyste.i stronie.czy@d zasEoo-projlt<iu,,czyst.
lgy:trz." - wymiana piec6w, podobnie jak do proiektu OZE zakoirczonego
30.04.201 8r. Maj4c na uwadze ochrong powietr*za i du2e zainteresowanie
mieszkaric6w wymian4 starych piec6w na nowe niskoemisyjne urzqdzeni4
takie dzialania ze strony Urzgdu Miasta uwaiamy za konieczne.
{est to program,,Ekopiec 2Aft" z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony
srodowiska i Gospodarki wodnej w Toruniu w ramach prodramu Rpb na rata
2014-2020.


